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J E G Y Z Ő K Ö N Y V 
amely készült a 

VELENCEI -TÓ KÖRNYÉKI TÖBBCÉLÚ K ISTÉRSÉGI TÁRSULÁS 
2011. május 10-én 11:00 órakor 

a Gárdonyi Kistérségi Iroda Tárgyalótermében (Velence, Balatoni út 65.) 
megtartott rendkívüli üléséről 

 
       A Társulás Tanács tagjai részéről jelen vannak:      
         

Tóth István     Gárdony Város polgármestere 
Takács János   Pákozd Község polgármestere 
Mészárosné Hegyi Gyöngyi   Sukoró Község polgármestere  
Wagner Péter   Nadap Község polgármestere 
Kupi László                              Kápolnásnyék Község alpolgármestere 
dr. Virányiné dr. Reichenbach Mónika             Pázmánd Község polgármestere 
Kurcz Mária   Vereb Község polgármestere 
Füzesiné Kolonics Ilona        Zichyújfalu Község polgármestere 
 
A Társulás Tanács tagjai részéről nincsenek jelen: 
Oláhné Surányi Ágnes   Velence Város polgármestere 

 
Tanácskozási joggal jelen vannak:  
Galambos Zsuzsanna   Gárdonyi Kistérségi Iroda irodavezető 
 
Meghívottak: 
Lsd. melléklet jelenléti ív szerint 
 

         Jegyzőkönyvvezető: 
Nochtáné Sulyok Mariann                 Gárdonyi Kistérségi Iroda  

 
Tóth István köszönti az egybegyűlteket, megállapítja, hogy a tanács határozatképes.  Felkéri 
Pákozd Község polgármesterét Takács Jánost hitelesítőnek, a Tanács 8 igen szavazattal, 0 
nem és 0 tartózkodással elfogadja a hitelesítő személyét. A napirendi pontokat a Tanács 8 
igen és 0 nem szavazattal 0 tartózkodás mellett határozathozatal nélkül elfogadta. 
 
Napirendek: 
 
1./ Javaslat a VKTKT 80/2011. (IV.11.) sz. határozatának visszavonására vonatkozóan 
 Előadó: Tóth István elnök 
Szavazati arány: 5 igen és a lakosság 45 %-a 
 
2./ Javaslat a 2011. évi szúnyoggyérítéshez kapcsolódó közbeszerzési eljárás szakértőjének 
kiválasztására és a közbeszerzési eljárás lefolytatására vonatkozóan 
Előadó: Tóth István elnök 
Szavazati arány: 5 igen és a lakosság 45 %-a 
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1. számú napirendi pont 
 
Javaslat a VKTKT 80/2011. (IV.11.) sz. határozatának visszavonására vonatkozóan 
 
Tóth István elnök: Az előző ülésen elakadtunk ott, hogy nem tudtuk, lesz-e állami 
támogatás. Sok utánajárás után elmondhatjuk, hogy nagy valószínűséggel lesz állami 
támogatás. A felállított bizottság a kiválasztott szakértővel végigbeszélte a folyamatot. 
Munkánkat segíti még dr. Schablauer Péter közbeszerzési szakértő. A pályázati támogatás 
miatt közbeszerzési eljárást kell kiírni. Ezért a korábban hozott határozatunkat vissza kell 
vonnunk. A határozat visszavonásáról értesítjük az árajánlatérésre beadott pályázókat és 
megkérjük őket, hogy egy bővített adattartalommal induljanak a közbeszerzési eljáráson. 
 
A Velencei-tó Környéki Többcélú Kistérségi Társulás Társulási Tanácsa megtárgyalta a 
VKTKT 80/2011. (IV.11.) sz. határozatának visszavonására vonatkozó előterjesztést és 8 
igen, 0 nem szavazat illetve 0 tartózkodás mellett az alábbi határozatot hozza: 
 

Velencei- tó Környéki Többcélú Kistérségi Társulás 
A VKTKT 102/2011. (V.10) sz. határozata 

 
A Velencei-tó Környéki Többcélú Kistérségi Társulás Társulási Tanácsa a VKTKT 
80/2011. (IV.11.) sz. határozatát visszavonja. 
 
Felelős : Tóth István elnök  
Határid ő : azonnal 
 
2. számú napirendi pont 
 
Javaslat a 2011. évi szúnyoggyérítéshez kapcsolódó közbeszerzési eljárás szakértőjének 
kiválasztására és a közbeszerzési eljárás lefolytatására vonatkozóan 
 
Tóth István elnök: Kérdezem, hogy a legutóbbi találkozásunk óta történt-e valami. 
 
Sáringer-Kenyeres Tamás Pannónia Központ Kft.: Minisztériumi forrásból tudom, hogy 
most már biztos a pályázat kiírása. A Magyar Turizmus Zrt. lesz a kiíró. 50 %-os lesz a 
támogatás. 
 
Dr. Schablauer Péter közbeszerzési tanácsadó: A támogatás véleményem szerint csak 
akkor lesz biztos, ha a szerződés aláírásra kerül. A közbeszerzési eljárásnak legjobb esetben is 
1-1,5 hónap az átfutási ideje. Egy elektronikus árlejtéssel lefolytatott közbeszerzési eljárásról 
beszéltünk.  
 
Sáringer-Kenyeres Tamás Pannónia Központ Kft.: Áttekintettük a területet. 
Megállapítottuk, hogy 2 héten belül a biológiai gyérítésnek nincs aktualitása. A kémiai irtás a 
hőmérséklettől fog függeni. A szóbeli tájékoztatómról írásos anyag is készül, amit minden 
érintett meg fog kapni. 
 
Galambos Zsuzsanna irodavezető: Pénzügyi bizottsági ülésen azt beszéltük, hogy kb. 12 
millió forint nagyságrendű lenne a közbeszerzés tárgya. Tavalyi árakat figyelembe véve. 
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Sáringer-Kenyeres Tamás Pannónia Központ Kft.: Tavaly más volt a pályázati rendszer. 
30-70 %-os volt a finanszírozás. Most 50-50 % a biológiai és a kémiai is. Véleményem szerint 
a 12 millióba bele kell férnie a biológiai irtásnak.  
 
Tóth István elnök: Akkor 12 millió a kiindulási összeg, ebben lesz biológiai és kémiai irtás 
is. A 12 milliónak várhatóan a felét megkapjuk támogatásként, reményeink szerint. Ez előző 
megbeszélésen elhangzott, hogy a biológiai irtás lenne a legfontosabb, mint megelőzés. A 
pangó vizekben lehetne a szúnyogokat megfogni. A jövőre vonatkozóan lehetne egy 
alternatíva, hogy egy egész tó környéki egységes irtást is meg lehetne szervezni egy ember 
irányításával, akár közhasznú munkásokkal is. Idén ősszel erre megkezdhetnénk a 
felkészülést. Indítsuk el a közbeszerzési eljárást.  
 
Dr. Schablauer Péter közbeszerzési tanácsadó: Ez nettó 12 millió forintos szolgáltatás 
beszerzése lenne. Ezt meglehet hirdetmény nélkül is indítani, azaz meghívásos eljárással. 
Legalább 3 ajánlattevőt kell meghívni. Vagy lehet hirdetményes eljárás is, akkor a 
Közbeszerzési Értesítőbe fog megjelenni. Erről kellene először dönteni. Ha a meghívásos 
eljárás mellett döntenek, akkor meg kell határozni annak a legalább 3 ajánlattevőnek a körét, 
akinek az ajánlati felhívást szeretnék megküldeni. Az állami támogatás egyenlőre 
bizonytalansági tényező. Ennek áthidalására 3 megoldás van. Egyik, hogy feltételes eljárást 
kell lefolytatni. Azaz bele kell tenni egy olyan feltételt, hogy amennyiben az állami támogatás 
megérkezik, akkor kell megkezdeni a szolgáltatást. Másik, ha nincs benne feltétel. Akkor 
beáll egy szerződéses kötelezettség, ha lesz állami támogatás, ha nem. A harmadik egy 
kombinált lehetőség, azaz egy bizonyos szolgáltatási csomagot betenni, ha nem lesz állami 
támogatás, plusz ezt kiegészíteni egy olyan csomaggal, ha lenne állami támogatás. És az 
egészet így megpályáztatni. Ha lesz állami támogatás, akkor a teljes csomag kerül 
megvalósításra, ha nincs támogatás, akkor is van nyertes, csak a szűkebb csomag valósul meg. 
 
Tóth István elnök: A meghívásos eljárást javaslom. Már van három szolgálttaónk, hívjuk 
meg őket. Illetve a közbeszerzési tanácsadó által javasolt vegyes eljárást támogatom. A 
szakértő határozza meg a minimum illetve maximum csomagot. 
 
Sáringer-Kenyeres Tamás Pannónia Központ Kft.: Nehéz meghatározni, hogy milyen 
irtásra lesz szükség, erősen időjárás-függő. Biológiaira csak árajánlatot kell kérni, mert nem 
biztos, hogy szükség lesz rá. Kémiai vonatkozásában a közbeszerzést területnagyságra 
szokták kiírni, plusz, mínusz 10-15 %, nem alkalmat szoktak megjelölni. Hektár per költségre 
adjon ajánlatot, de azt nem kell rögzíteni, hogy hány alkalommal.  
 
Tóth István elnök: Kérem a szakértőt, hogy a közbeszerzési tanácsadóval együtt dolgozza ki 
a közbeszerzési eljárás szakmai tartalmát. 
 
Wagner Péter Nadap Község polgármestere: Arra kell törekedni, hogy mindenki egyszerre, 
egy időben irtson. 
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A Velencei-tó Környéki Többcélú Kistérségi Társulás Társulási Tanácsa megtárgyalta   
a 2011. évi szúnyoggyérítéshez kapcsolódó közbeszerzési eljárás szakértőjének 
kiválasztására és a közbeszerzési eljárás lefolytatására vonatkozó előterjesztést és 8 igen, 
0 nem szavazat illetve 0 tartózkodás mellett az alábbi határozatot hozza: 
 

Velencei- tó Környéki Többcélú Kistérségi Társulás 
A VKTKT 103/2011. (V.10) sz. határozata 

 
A Társulási Tanács döntött arról, hogy a szúnyoggyérítést végző szolgáltató 
kiválasztására  hirdetmény nélküli egyszerű közbeszerzési eljárást indít  elektronikus 
árlejtés alkalmazásával. A benyújtott árajánlat alapján a Magyar Közbeszerzési 
Alapítványt bízza meg fenti közbeszerzési eljárás lefolytatására 420. 000.- Ft + 25 % áfa, 
mindösszesen 531. 250.- Ft díjért.  
Felhatalmazza az elnököt a Magyar Közbeszerzési Alapítvánnyal történő szerződés 
aláírására és az eljárás megindítására.  
A Tanács döntött arról, hogy a közbeszerzési eljárás költségeire (ügyvédi díj, 
hirdetmények díja) a szúnyoggyérítésben résztvevő önkormányzatok a gyérítendő 
terület nagyságának arányában kötelezettséget vállalnak 2011. május 30-ig! 
 
Felelős:  Tóth István  elnök 
             dr. Farsang Zoltán - Kápolnásnyék Község polgármestere 
             Füzesiné Kolonics Ilona - Zichyújfalu Község polgármestere 
             Mészárosné Hegyi Gyöngyi Éva - Sukoró Község polgármestere 
             Oláhné Surányi Ágnes – Velence Város polgármestere 
             Takács János - Pákozd Község polgármestere 
             Wagner Péter - Nadap Község polgármestere 
 
               Galambos Zsuzsanna irodavezető 
                
Határid ő: azonnal 
  

A Velencei-tó Környéki Többcélú Kistérségi Társulás Társulási Tanácsa megtárgyalta   
a 2011. évi szúnyoggyérítéshez kapcsolódó közbeszerzési eljárás szakértőjének 
kiválasztására és a közbeszerzési eljárás lefolytatására vonatkozó előterjesztést és 8 igen, 
0 nem szavazat illetve 0 tartózkodás mellett az alábbi határozatot hozza: 
 

Velencei- tó Környéki Többcélú Kistérségi Társulás 
A VKTKT 104/2011. (V.10)  sz. határozata 

 
A 2011. évi szúnyoggyérítési program részt vesznek az alábbi települések abban az 
esetben, ha nem lesz állami támogatás: 
 
Gárdony Város 
Velence Város 
Kápolnásnyék Község 
Sukoró Község 
Nadap Község 
Pákozd Község 
Zichyújfalu Község 
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Felelős:  Tóth István  elnök 
               dr. Farsang Zoltán - Kápolnásnyék Község polgármestere 
               Füzesiné Kolonics Ilona - Zichyújfalu Község polgármestere 
               Mészárosné Hegyi Gyöngyi Éva - Sukoró Község polgármestere 
               Oláhné Surányi Ágnes – Velence Város polgármestere 
               Takács János - Pákozd Község polgármestere 
               Wagner Péter - Nadap Község polgármestere 
  
               Galambos Zsuzsanna irodavezető 
                
Határid ő: azonnal 
 
 
A Velencei-tó Környéki Többcélú Kistérségi Társulás Társulási Tanácsa megtárgyalta   
a 2011. évi szúnyoggyérítéshez kapcsolódó közbeszerzési eljárás szakértőjének 
kiválasztására és a közbeszerzési eljárás lefolytatására vonatkozó előterjesztést és 8 igen, 
0 nem szavazat illetve 0 tartózkodás mellett az alábbi határozatot hozza: 
 

Velencei- tó Környéki Többcélú Kistérségi Társulás 
A VKTKT 105/2011. (V.10) sz. határozata 

 
A 2011. évi szúnyoggyérítési program részt vesznek az alábbi települések abban az 
esetben, ha lesz állami támogatás: 
 
Gárdony Város 
Velence Város 
Kápolnásnyék Község 
Sukoró Község 
Nadap Község 
Pákozd Község 
Zichyújfalu Község 
 
Felelős:  Tóth István  elnök 
               dr. Farsang Zoltán - Kápolnásnyék Község polgármestere 
               Füzesiné Kolonics Ilona - Zichyújfalu Község polgármestere 
               Mészárosné Hegyi Gyöngyi Éva - Sukoró Község polgármestere 
               Oláhné Surányi Ágnes – Velence Város polgármestere 
               Takács János - Pákozd Község polgármestere 
               Wagner Péter - Nadap Község polgármestere 
  
               Galambos Zsuzsanna irodavezető 
                
Határid ő: azonnal 
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A Velencei-tó Környéki Többcélú Kistérségi Társulás Társulási Tanácsa megtárgyalta   
a 2011. évi szúnyoggyérítéshez kapcsolódó közbeszerzési eljárás szakértőjének 
kiválasztására és a közbeszerzési eljárás lefolytatására vonatkozó előterjesztést és 8 igen, 
0 nem szavazat illetve 0 tartózkodás mellett az alábbi határozatot hozza: 
 

Velencei- tó Környéki Többcélú Kistérségi Társulás 
A VKTKT 106/2011. (V.10) sz. határozata 

 
A bírálóbizottság tagjai: 
Tóth István 
Wagner Péter 
Törjék Zoltán 
Dr. Schablauer Péter 
Sáringer-Kenyeres Tamás 
 
A kiírt közbeszerzési eljárásban a döntést a bírálóbizottság javaslata alapján a Társulási 
Tanács hozza meg. Az eljárás pontos műszaki specifikációjának, bírálati 
szempontrendszerének kidolgozását a Társulási Tanácsa a bírálóbizottság 
kompetenciájába utalja. 
 
Felelős:  Tóth István  elnök, bizottsági tag    
                Wagner Péter bizottsági tag    
     Törjék Zoltán bizottsági tag 
      Schablauer Péter bizottsági tag 
      Sáringer-Kenyeres Tamás bizottsági tag       
Határid ő: azonnal 
 
3. számú napirendi pont 
 
Egyebek 
 
dr. Virányiné dr. Reichenbach Mónika Pázmánd Község polgármestere: A pázmándi 
óvodában nem kaptak bért a dolgozók. Pázmánd fizette ki a béreket Pákozd helyett. Erről egy 
újságcikk született, amely a Fejér Megyei Hírlapban megjelent. Azt a felvilágosítást kaptam, 
hogy a kerékpárút projekt ÁFA-ja miatt nem tud fizetni az Önkormányzat. 
 
Takács János Pákozd Község polgármestere: Az önkormányzatnak ÁFA fizetési 
kötelezettsége keletkezett a NAV fele a kerékpárút projekt kapcsán. A konzorciumi 
megállapodás úgy lett megkötve, hogy a kivitelezői munkák tekintetében az érintett 
önkormányzatok fele számláz a kivitelező. A kistérségnek koordinációs szerepe van. 34 millió 
forintos ÁFA befizetési kötelezettség keletkezett, amely visszaigényelhető, de van átfutási 
ideje. Ezt a befizetési kötelezettséget nem tudta teljesíteni az önkormányzat, ezért a NAV 
inkasszált, ezért nem tudtuk kifizetni a béreket és segélyeket. A bankkal sikerült megegyezni, 
reméljük, hogy tudjuk ezután biztosítani a fizetéseket.  
 
Mészárosné Hegyi Gyöngyi Sukoró polgármestere: Sukoró és Velence befizette a saját 
ÁFA kötelezettségét.  
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Galambos Zsuzsanna irodavezető: Amennyiben a projekt nem valósul meg 2011. június 30-
ig, akkor a 3 érintett településnek: Velencének, Pákozdnak és Sukorónak kell visszafizetnie az 
állami támogatást és nem a Társulásnak. 
 
Nochtáné Sulyok Mariann gazdasági vezető: A konzorciumi megállapodást a 3 település és 
a Kistérség kötötte. A Kistérség pályázott az előkészítő munkálatokra, erre már benyújtotta a 
projekt-menedzsment a kifizetés kérelmet, és megkaptuk az előleget. A 3 település pedig a 
kivitelező munkálatokra pályázott, a számlák az önkormányzatok nevére lettek kiállítva 
közvetlenül, a települések önálló kifizetési kérelmeket nyújtanak be. A Kistérség 
költségvetésén nem fut át a kivitelezés költsége. 
 
Kurcz Mária Vereb Község polgármestere: 400 ezer forintot nyertünk a Végh János 
koncertre.  
 
Mészárosné Hegyi Gyöngyi Sukoró polgármestere: Sukoró 9 milliós pályázatot nyert 
egészségfejlesztés és művelődés kapcsán. 
 
Tóth István elnök: Gratulálunk. Köszönöm mindenkinek a megjelenést és az érdemi munkát. 
Az ülést berekesztem.  
 
 

k.m.f. 
 

 Tóth István     Galambos Zsuzsanna 
  elnök                     irodavezető 
 
 
Jegyzőkönyvet készítette: Nochtáné Sulyok Mariann 
 
Jegyzőkönyvet hitelesítette:  Takács János 
    Pákozd Község polgármestere 
 


